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PETITION

To: 
The President of Guinea

The Presidents of: Cameroun; Democratic Republic of Congo; The Gambia; Ghana; Kenya; Lesotho; Liberia; Malawi; Nigeria; Rwanda; Senegal; Somalia; South Africa; Tanzania; Uganda; Zambia and Zimbabwe

The President: ECOWAS Commission

We, Fellows of the Moremi Initiative for Leadership, Empowerment and Development (MILEAD), representing 21 African countries and communities in the Diaspora, in collaboration with our partners, raise our voices to demand an independent and internationally monitored investigation into the circumstances surrounding the deaths of 157 Guineans on the 28th of September 2009. We call for the immediate cessation of all tactics of repression, including acts of sexual violence against the women of Guinea and we demand swift legal action against all perpetrators of such barbaric acts. We also call for dialogue between the armed forces, the CNDD and the government in order to uphold the promise and duty of free and transparent elections in Guinea.

As young African women leaders committed to building a strong and democratic future for ourselves and future generations we can no longer tolerate any acts of barbarism and intolerance that violate the human rights, dignity or safety of far too many our fellow African sisters and brothers. 

We remain convinced that barbaric violence must be replaced by social and political dialogue at the national and regional levels, for without this nation-building is an impossibility. We also believe that leaders at the community, national and international level have a central role to play in condemning the actions of the guilty and in expressing openly their solidarity for the victims. 
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1. We ask that the Presidents of our respective African countries (Cameroun, Democratic Republic of Congo, The Gambia, Ghana, Kenya, Lesotho, Liberia, Malawi, Nigeria, Rwanda, Senegal, Somalia, South Africa, Tanzania, Uganda, Zambia, Zimbabwe), make a formal condemnation of the use of any repressive tactics in Guinea and demand an internationally monitored investigation into recent events.

2. Express support for free and transparent elections founded upon the right to freedom of speech.
3. Demand that legal action be taken to against those parties guilty of murder, rape and physical brutality on this day.
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PETITION

A l’attention :

Du  Président de la Guinée,

Des  Présidents du: Cameroun; République Démocratique Congo; Gambie; Ghana; Kenya; Lesotho; Liberia; Malawi; Nigeria; Rwanda; Sénégal; Somalie; Afrique du Sud; Tanzanie; Ouganda; Zambie and Zimbabwe

Du  Président de la  Commission de la  Communauté Economique des Etats d’Afrique de l’Ouest (CEDEAO)

Nous, Membres du Moremi Initiative for Leadership, Empowerment and Development (MILEAD) ainsi que nos partenaires, nous levons pour vous demander de prendre les mesures nécessaires pour faire la lumière sur la mort des 157 victimes. Nous appelons aussi à une reprise du dialogue entre les Forces Vives de la Nation d’une part et le CNDD et le Gouvernement, d’autre part pour la tenue d’élections libres et transparentes.  
En tant que jeunes femmes voulant faire de nos nations des démocraties fortes de leurs citoyens pour nous-mêmes et pour les générations futures, nous  ne pouvons plus tolérer ces actes de barbarie et d’intolérances qui sont autant de violations aux droits humains, à la dignité et à la sécurité des africains et des africaines. Nous restons convaincus qu’à la violence et à la terreur, il faut substituer la concertation, la retenue et surtout  le dialogue au niveau national et international, pour que la Guinée puisse se reconstruire durablement. Nous pensons aussi que les dirigeants et autorités locales, nationales et internationales doivent jouer un rôle central d’abord en exprimant leur solidarité envers le peuple guinéen et aux victimes mais aussi en condamnant et demandant une enquête sur les circonstances de ces tragiques événements. A cette fin, nous exigeons :

1- Que les présidents de nos différents pays (Ouganda, Ghana, Liberia, Afrique du Sud, Gambie, Nigeria, Cameroun, Somalie, Kenya, Sénégal, Zimbabwe, Malawi, République Démocratique du Congo, Rwanda, Zambie, Lesotho, Tanzanie, Afrique du Sud) condamnent formellement les événements du 28 Septembre et la situation actuelle en Guinée ;
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2- Que nos présidents expriment leur soutien à la tenue d’élections libres et transparentes basées sur la liberté d’expression ;
3- Que les coupables des meurtres et des viols du 28 Septembre 2009 soient condamnés ;
SIGNED
Fellows:

Sebabatso Manoeli    Lesotho, South Africa

Annette Quarcoopome, Ghana

Rama Salla DIENG, Senegal

Aku Bani, Ghana

Chiedza Mutisi, Zimbabwe

Organizations :

Allen Asiimwe, FIDA    Uganda
Coura Ndiaye, Groupe de Recherche sur les Femmes et les Lois au
Sénégal (GREFELS)    Senegal

Women Living Under Muslim Laws (Africa and the Middle East)   Senegal

L. Muthoni Wanyeki, Kenya Human Rights Commission (KHRC)    Kenya

Media Foundation for West Africa    Ghana

Nigeria Association of Women in Medical Practice
Ife University Martial arts Asoociation    Nigeria
Baobab for Women's Human Rights      Lagos, Nigeria

Individuals:

Ruby Quantson    Ghana

Nana Darkoa Sekyiamah    Ghana

Desislava Rangelova    Bulgaria

Loga Virahsawmy    Mauritius

Mame Fama Dieng    Senegal

Fatou Sosse Travare    Senegal

Khadi Ndiaye    Senegal

Khadija Diallo    Senegal

Adja Sokhna Ndiaye    Senegal

Mame diarra Diaw    Senegal

Ndéye Paane Khouma    Senegal

Gloria LIHEMO    France

Olga Diadhou    Senegal

Aida Ndao Ba     France

Ndèye Arame GAYE    France

Madame Diatta Brigitte Birné NDOUR    Senegal

Madame Khady SENE    Senegal

Madame Chantal NDOUR    Senegal

Mamadou DIEYE    Senegal

Bineta Sene   Senegal

Alain Dougnaglo    United Kingdom

Nils Tore ESPEDAL    United Kingdom

Jane ESPEDAL    United Kingdom

Martin MELLERGAARD    United Kingdom

Joane NICOL    United Kingdom

Bassirou THIAM    Canada

Mareme THIAM      Canada

Phoebe MOLL      Germany

Pawel NABE   Germany

Mamadou CISSE    USA

Mame Fama DIAW    Senegal

Angela Cooms    USA
Anastasia Brathwaite    USA
Christopher Burnor    USA
Amy Miller    USA
Alison McGill    USA
Angie Kanter    USA
Ariel Strong    USA
Audrae Lynn Lucero    USA
Charmaine Ka Makhaya    South Africa
Bernd Fischer    South Africa
David Silverman    USA
Chelbe Windram    South Africa
Ben Solanki    UK
Charles Nteene    South Africa
Alysha Baldwin    USA
Jack Desroches    USA
Brian Clough    South Africa
Celeste Honeywill    South Africa
Rebecca Emiru    Ethiopia
Boitumelo Motswenyane    South Africa
Asanda Kitsi    South Africa
Ariana Cook    USA
Abigail Kubeka    South Africa
Christine Soo-Hee Kim    USA
Afiya Bediako    USA
Ashley Rebecca Cunningham    USA
Min Chen    USA
Hannah Badgley    USA
Heather Sara Chang    USA
Leslie Dawn     USA
Suchada Took    USA
Nicole Dupree    South Africa
Erica Marie Gilliam    USA
Robin Stone    USA
Priscilla Riva    USA
Katlyn Taylor Levi    USA
Lisa Pellecchia    USA
Maggie Haggerty    USA
Colleen Finan    USA
Karen Curry    USA
Sarah Smith    USA
Courtney Funk    USA
Kimmie Braunthal    USA
Leslie Paige     USA
Nam Phuong Thi Dang    USA
Chris Lewis    USA
Karisha Little    USA
Nancy Nkoko    South Africa
Temitope Folaranmi M.D    Nigeria
Dr. Kay Makinde     Nigeria
info@moremiinitiative.org, mivoice.redaction@gmail.com     2009 MILEAD FELLOWS

